

《单词百科:perfectness是什么意思?perfectness怎么发音?perfectness的解释和用法》

英语单词perfectness是什么意思?perfectness怎么读?perfectness怎么发音?简答网为您整理了perfectness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



perfectness怎么读

perfectness的读音:[ˈfɜːfɪktənɪs]

perfectness的意思

1、n.完美;

perfectness的双语例句

1、You are very allegedly deep to mineralogical attainment, you are right botanical very perfectness also.

据说您对矿物学造诣很深, 您对植物学也很精通.

2、 Col. 3:14 And over all these things put on love, which is the bond of perfectness.

西三14在这一切之上,还要穿上爱, 爱是全德的联索.

3、 And after man is man in perfectness, he will evolve to higher forms of life.

当人进化修成最完美境界之时, 就会提升至更高境界的生命形态.

4、 Formic perfectness and OK treat kind of rheumatism?

蚁精通可以治疗类风湿 吗 ?

5、 He was magnificent and was radiating Holiness and perfectness.

祂是丰富的和放射出神圣和完美.

6、 And then after that, look around at others and see the less-than-perfectness of everything around.

在那之后, 环顾其他人,看看周围事物的不完美之处.

7、 Because be in his eye, li Yi exceeds very perfectness business.

因为在他眼里, 李逸超十分精通业务.

8、 But professional term is differ want surely very perfectness, it is OK to can be used!

但是专业术语不一定要很精通, 会用就可以了!

9、 The cycle slip detection and its reparation perfectness can directly influence the accuracy of GPS positioning.

在GPS定位中,周跳探测和修复的完善程度直接影响定位结果的精度.

10、 And over all these things put on love, which is the uniting bond of perfectness.

14在这一切之上,还要穿上爱, 爱是全德的联索.

11、 And above all these things put on charity , which is the bond of perfectness.

14在这一切之外, 要存着爱心.爱心就是联络全德的.

以上是简答网为您整理的perfectness怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/perfectness>

